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NAŠA BORBA SE NASTAVLjA
ZA KOVAČICU SUTRA!

Po dolasku Srpske napredne stranke na vlast u 
opštini Kovačica zatekli smo budžet koji je bio 
nelikvidan, devastiran i predimenzioniran. Pred 
vratima nam je bio kolaps. Dugovi su bili ceh 
nedomaćinskog upravljanja i cena loših odluka 
koje su donošene zarad ličnih interesa bivše 
vlasti. 
Iako smo se susreli sa brojnim problemima 
koji su pretili da ugroze funkcionisanje ne 
samo opštine, već i svih ustanova, ni u jednom 
momentu nismo odustali niti smo dozvolili da 
nas obeshrabri nezavidno stanje nakon vlada-
vine bivše vlasti. 
Prioritet nam je bio da normalizujemo
funkcionisanje Doma zdravlja Kovačica, jer 
smatramo da je pravo na zdravstvenu zaštitu 
osnovno pravo koje građanima nije smelo biti 
ugroženo.
Uprkos svim nedaćama koje su nas zadesile, 
uspeli smo da stanemo na noge, da razvijamo 
našu opštinu i da trasiramo put napretka. 
Danas imamo bolje puteve, unapredili smo rad 
svih zdravstvenih ustanova, nema mraka na
ulicama opštine Kovačica zahvaljujući

modernom i energetski odgovornom rešenju
javno-privatnog partnerstva, rekonstruisali 
smo vodovodnu mrežu u mnogim mestima, 
napravili trgove, završavamo velike
infrastrukturne projekte u kulturi i sportu...

Imali smo brojne izazove i probleme 
sa kojima smo se suočavali, nismo 

stali ni odustali! 

Uvek smo bili uz svoje građane, čak i onda kada 
je bilo najteže i kada nas je, kao i ceo svet,
zadesio korona virus. Ni tada nismo odustali, 
nismo pobegli, već smo izašli na teren i nismo 
dopustili da bilo ko u našoj opštini ostane bez 
hrane i lekova!

Bili smo uz ljude i kada je bilo teško, ali i kada 
smo se zajedno radovali i slavili. Svoju politiku 
stvarali smo isključivo u najboljem interesu svih 
naših građana. 
I nastavićemo tako, jer KOVAČICA SUTRA je 
vizija koju želimo zajednički da postignemo. 

Naša opština nastavlja razvojnim putem,
nećemo stati i nikada nećemo odustati od
borbe! 

ZA KOVAČICU SUTRA 
2. JUNA ZAOKRUŽUJEMO BROJ 1!

Milan Garašević
predsednik OO SNS Kovačica
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OVE ZIME GASNI PRIKLJUČCI ZA 
DOMAĆINSTVA

 
„Uprkos svim proceduralnim izazovima sa 
uvođenjem gasa u opštini Kovačica, uspeli 
smo da prevaziđemo sve prepreke i rešimo 
probleme kako bismo postigli zacrtani cilj. 
Gas stiže do domaćinstava”, navodi Jaroslav 
Hrubik, predsednik opštine Kovačica. 

Građani opštine Kovačica će imati mo-
gućnost da se greju na gas i time pređu 
na ekološki prihvatljivije izvore energije. 

„Znamo da gasifikacija ima brojne pozitivne efek-
te na ekonomiju, životnu sredinu, kvalitet života 
građana i konkurentnost privrede jedne opštine. 
Zbog toga smo se dugo borili i uspeli da se izbori-
mo sa svim izazovima u ovom procesu, jer znamo 
da ćemo ostvariti dugoročne koristi za sve naše 
građane”, dodaje predsednik opštine Kovačica, 
Jaroslav Hrubik
 

“Srbijagas” podneo je zahtev za upotrebnu 
dozvolu opštini Kovačica za gasovod i merno – 
regulacione stanice na teritoriji opštine
Kovačica. Po odobrenju upotrebne dozvole od 
strane opštine, biće omogućeno da gas bude 
pušten. 

Nakon završetka procedure odobravanja
dozvole, građani će moći da podnesu zahteve 
za gasne priključke i  koriste  gas  kao
energent. 
 

NAJVREDNIJA INVESTICIJA U
POSLEDNJIH 25 GODINA
1.560.000.000 DINARA

Gasifikacija opštine Kovačica je najveća
investicija u periodu dužem od dve decenije, pri 
tome da to građane nije koštalo ni jedan dinar. 

U ovom procesu opština Kovačica najviše
dobija, jer daje samo svoju teritoriju i dobija 
gasovodnu mrežu.

Svi građani opštine Kovačica imaće mogućnost 
da prilikom izbora načina na koji se greju, biraju 
da to bude na gas i na taj način pređu na
ekološki prihvatljivije izvore energije.

Vrednost projekta na gasifikaciji svih naselja 
kovačičke opštine je 1.560.000.000 dinara..

PODSETIMO:
Bivša vlast je započela proces gasifikacije 
opštine ali nikada je nije završila. Otvorila je 
i preduzeće koje se gasifikacijom trebalo da 
sprovede gasifikaciju, ali ono je od
zaposlenih imalo gotovo samo direktora, i 
to na teret građana!

GAS ZA DOMAĆINSTVA NA JESEN
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PUTNA INFRASTRUKTURA KAO PREDUSLOV ZA RAZVOJ OPŠTINE

PUTNA INFRASTRUKTURA

NA NAŠU INICIJATIVU REHABILITOVAN 
PUT OD KOVAČICE PREKO CREPAJE DO 
PANČEVA

Ovaj deo puta kao jedan od
najfrekventnijih u opštini Kovačica
rehabilitovan je na inicijativu opštine 
Kovačica.

Nakon što je završeno asfaltiranje dela 
puta od kanala ka Pančevu u dužini od 6 
kilometara do takozvane Nadine krivine, 
urađen je deo koji prolazi kroz Crepaju u 
dužini od 2 km.

U okviru ovih radova urađene su i bankine 
kao i vertikalna saobraćajna signalizacija. 
Na ovaj način postigli smo veću udobnost 
za sve vozače i povećali bezbednost u
saobraćaju.

Put Debeljača - Opovo: dosanjan san
 
Zahvaljujući izgradnji puta Debeljača –
Opovo, opština Kovačica sada ima
razvijeniju međuopštinsku putnu mrežu, što je  
osnovni preduslov za razvoj industrije i
privrede.  Pored povezivanja dve opštine,
znatno je  skraćen put do Beograda. 

Značajan benefit je i što se veliki broj dece iz 
Opova školuje u Kovačici, pa je sada i

putovanje učenika olakšano. 

Celokupna vrednost saobraćajnice Opovo –
Debeljača je 880 miliona dinara.

NAJVEĆA PREVARA BIVŠE VLASTI:
Put Opovo – Debeljača jedna je od najvećih

prevara bivše vlasti u Južnom Banatu. Bivša 
vlast na čelu sa DS je put Opovo – Debeljača 

počela da gradi još 2011. godine, ali je novac
prebačen firmi koja je brzo otišla u stečaj, dok 

su milioni nestali…
Najave o izgradnji tada su zaživele samo u

gomili neispunjenih predizbornih obećanja 
bivše vlasti – a pare su isparile.

Tada do izgradnje nije došlo, dok nova
republička i pokrajinska administracija ponovo 

nije pokrenula ovo važno infrastrukturno
pitanje za ceo Južni Banat 2017. godine kada su
odobrena sredstva, a godinu dana kasnije su 

počeli radovi.
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BOLJI PUTEVI - TRASA ZA BOLJE SUTRA 
 21,8 km Ukupna dužina asfaltiranih puteva

 Ukupna vrednost realizovanih radova 166 miliona

PUTNA INFRASTRUKTURA

Samo tokom 2023. godine asfaltirana je ulica 
Bratstva jedinstva, od ulice JNA do
Ive Lole Ribara u dužini od 510 metara u
Kovačici.  U Crepaji su u ulici Steve Grubanova 
završeni radovi na asfaltiranju u dužini od 777.8 
metara. U Padini je asfaltirana ulica Maršala 
Tita, i to od ulice 2. oktobra do Moše Pijade u 
dužini od 512 metara. 

„ Uvek smo izdvajali značajna sredstva kako bi 
se bezbednost vozača na ulicama povećala i vo-
dili računa o saobraćajnicama koje su značajno 
opterećene saobraćajem ”, navodi predsednik 

opštine Kovačica, Jaroslav Hrubik.

Radovi na asfaltiranju sprovedeni su i
u Debeljači,  i to u ulici Svetozara Markovića, od 
ulice Borisa Kidriča do ulice Ive Lole Ribara, u 
dužini od 80 metara i od ulice Maksima Gorkog 
do Panonske u dužini od 309 metara. Ukupna 
vrednost radova je 52 miliona dinara.  
Izdvojili smo za nasipanje puteva u Samošu, u 
Padini, Debeljači i  Uzdinu.
U Idvoru je urađeno nasipanje sabijene rizle 
na dve lokacije, između dve ulice i na bedemu, 
kako bi se olakšao put do deponije i Tamiša.

Izdvojili smo sredstva za sanaciju 
udarnih rupa u svim mestima opštine.  

U prethodnom periodu, uradili smo i u Padini 
asfaltiranje ulice Vojvođanskih brigada u
dužini od 785 metara, zatim ulicu 29.Novembra i 
nasipanje Tatranske, dr Holubeka i Vojvođanske 
ulice, u Debeljači ulicu Fridriha Engelsa u dužini 
od 784 metra, kao i nasipanje ulice Moše Pijade, 
u Samošu nasipanje ulice Ive Lole Ribara, Đure 
Jakšića, Proleterske, JNA, Vojvođanske.
Uradili smo u Uzdinu nasipanje ulice
Koriolana Dobana i ulice između Maršala Tita i 
Tudora Vladimireskua. Još blizu kilometra
planiramo nasipanje tri ulice u Samošu.

Usled nedostatka parking mesta, izgradili smo 
parkinge u Kovačici blizu banaka i pošte,
Debeljači kod škole i ambulante i Crepaji ispred 
vrtića i osnovne škole. 

Mnogo smo završili, ali zadajemo sebi 
nove ciljeve!
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UNAPREDILI SMO ENERGETSKU EFIKASNOST
66 porodica dobilo novac za prozore, 
toplotne pumpe, izolaciju

„Uspeli smo da putem sufinansiranja mera energetske sanacije 
porodičnih kuća i stanova na teritoriji opštine Kovačica za samo 
dve godine sprovedemo konkurse na kojima je ukupno 66 porodi-
ca ostvarilo pravo na pomoć za unapređenje energetske efikasno-
sti.  U ove svrhe izdvojili smo blizu 12 miliona dinara. I ove godine 
planiramo još jedan konkurs, pa pozivamo građane da se prijave!      
Nastavljamo dalje”, navodi Petar Višnjički, zamenik predsednika 
opštine Kovačica.

Građani su konkurisali za nabavku:
• materijala za termičku izolaciju tavanice i ispod krovnog pokrivača
• instalacija kotlova na biomasu za porodične kuće i stanove
• toplotnih pumpi i prateće instalacije, kao i njihovu ugradnju
• solarnih kolektora i instalaciju za centralnu pripremu potrošne tople vode
• solarnih panela i prateće instalacije za proizvodnju električnne energije za sopstvene potre-

be
• tehničke dokumentacije
Ili zamenu:
• spoljnih prozora, vrata i drugih transparentnih elemenata termičkog omotača
• postojećeg grejača prostora na čvrsto gorivo, tečno gorivo ili električnu energiju efikasnijim 

kotlom na gas
• postojećeg grejača prostora na čvrsto gorivo, tečno gorivo ili električnu energiju (kotao ili 

peć) efikasnijim kotlom na biomasu
• postojeće ili ugradnju nove cevne mreže, grejnih tela i pratećeg pribora

NIŽI RAČUNI, JAČI KUĆNI BUDŽET

Benefiti: smanjena potrošnja energije za grejanje ili hlađenje objekata, niži računi za 
energiju i štednja novca na duži rok, veća tržišna vrednost nekretnina, udobnost.
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Postavljanje znakova u svim naseljenim mestima prioritet
BEZBEDNOST NAM JE UVEK NA PRVOM MESTU

BEZBEDNOST ZA SVE!

Obezbedili smo sve raskrsnice koje izlaze na 
magistralne puteve. U Kovačici i Debeljači je 
postavljena signalizacija na svim raskrsnica-
ma, a ova dva mesta su bila prioritet s obzirom 
na broj saobraćajnih nezgoda. 

Nova saobraćajna signalizacija,  znaci za
zaustavljanje postavljeni su na raskrsnicama u 
Kovačici i kod Tripića ka Debeljači. 
Iscrtane su središnje i bočne linije na dva
fronta – Od Tripića ka Debeljači u dužini od 2 km 
i duž letnjeg puta između Kovačice i Debeljače 
u dužini od 3,5 km. 
Opština Kovačica je obezbedila blizu milion
dinara za unapređenje saobraćajne
signalizacije u Debeljači.
Postavljeno je 23 saobraćajna znaka, urađeni 
pešački prelazi ukupno 45m2, obeležavanje 
natpisa škola na deset mesta, biće obeleženo 
21 pakrking mesto i dodatno još jedno parking 
mesto za osobe sa invaliditetom a obeležena 
autobuska stanica. Nove saobraćajne znake
dobila je i Kovačica, postavljene su vibro trake 
koje usporavaju vozila na prometnim
deonicama, a iscrtana su i parking mesta, 
postavljeni znaci koji upozoravaju vozače da su 
u zoni škole, a iscrtani su i brojni pešački prelazi. 
Vibro trake za sporiju vožnju
postavljene su na raskrsnici kod Tripića, na 
raskrsnici Kovačica – Padina, odnosno
raskrsnica JNA i Bratstva jedinstva, ali i na 
raskrsnici kod Idvora ka magistralnom putu.  

Crepaja je dobila novi parking prostor ispred 
Radne jedinice Kolibri. Ovo je vozačima olakšalo 
parkiranje, posebno roditeljima koji prate svoju 
decu u obližnju školu ili vrtić. Kasnije, posebna 
pažnja poklonjena je priključenju puta koji ide iz 
Debeljače ka glavnom magistralnom putu, tu je 
pojačana svetlosna signalizacija. 

Rizično mesto za saobraćaj, posebno u
zimskom periodu je deo letnjeg puta između 
Kovačice i Debeljače koji prelazi preko kanala 
i na tom mestu nije bilo odgovarajuće zaštite. 
Sada je to izmenjeno i osigurano. Bočne ograde 
su postavljene i sa jedne i sa druge strane koje 
imaju ulogu da zaustave vozilo ukoliko dolazi 
do proklizavanja. 

Urađeni su parkinzi u Kovačici, Padini, a i
Debeljača ovog proleća dobija novih 25 parking 
mesta u samom centru mesta. Takođe, pored 
Debeljače postavljeni su saobraćajni znaci i u 
drugim mestima na frekventnim mestima, a
osveženi su i pešački prelazi.



INFORMATOR SRPSKE NAPREDNE STRANKE
OPŠTINSKI ODBOR KOVAČICA

9

BRIGA O NAJMLAĐIMA I NAJSTARIJIMA

Veća mobilnost građana - rešen problem prevoza u Uzdinu i Idvoru 
 
Politika Srpske napredne stranke je 
stalni kontakt sa građanima. Na taj 
način osluškujemo sve probleme sa 
kojima se naši sugrađani susreću, 
a jedno od najbitnijih pitanja za 
dva mesta naše opštine je pitanje 
prevoza iz Uzdina i Idvora. 

Kako bismo rešili problem prevo-
za meštana, konkurisali smo na 
konkursu resornog ministarstva, i 
dobili sredstva u vrednosti 7 miliona dinara za kupovinu minibusa. 
„Minibus će služiti za prevoz meštana opštine Kovačica a pre svega za meštane Idvora i Uzdina, 
koji nemaju linijski prevoz”, navodi Stelian Balan, zamenik predsednika SO Kovačica.  

Na ovaj način rešili smo problem 
stanovnika opštine Kovačica koji 
do sada nisu imali linijski ili
autobuski prevoz. 
Takođe se stvaraju uslovi za veću 
dostupnost zdravstvenih,
kulturnih, administrativnih i
edukativnih usluga, a ujedno se
unapređuje mobilnost građana. 

Stelian Balan, zamenik predsednika Skupštine opštine Kovačica, poručio je: „Ponosan sam na
činjenicu da smo uspeli da obezbedimo besplatan prevoz građanima. Termine polaska smo posebno 
prilagodili misleći i na naše starije
sugrađane koji imaju potrebu da 
odu pre svega do Doma zdravlja
Kovačica, ali i ostalih institucija i 
ustanova ”.
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BRIGA O NAJMLAĐIMA I NAJSTARIJIMA

Edukacija za najranjivije učesnike u saobraćaju

Podelili smo preko 500 autosedišta
roditeljima! 

Pored toga, organizovali smo edukaciju 
kako pravilno koristiti autosedišta za sve 
koji su ostvarili pravo na ovu meru. 

Na ovaj način postigli smo cilj - povećanje 
bezbednosti najmlađih učesnika

u sabraćaju, ali uspeli smo i da rasteretimo roditeljski budžet. 
 
VAŽNO NAM JE SAOBRAĆAJNO VASPITANJE

Deca su najranjiviji
 ušesnici u saobraćaju. 

Da bi od malena znala kako da budu
bezbedna u saobrađaju organizovali smo 
takmičenje „Šta znaš o saobraćaju“ , sproveli 
smo konkurs na temu bezbednosti i pozna-
vanja saobraćajnih pravila, svake godine 
organizujemo i Pažljivkovu smotru koja takođe uključuje tri starosne kategorije,
i obezbeđujemo nagrade za najbolje, i to medalje, pametne satove, kacige, bicikle. 

Želimo da naša deca poznaju pravila, da budu samostalna u saobraćaju, odgovorna, i 
steknu praktične veštine koje će im biti korisne kasnije u životu, kada počnu da voze, 
voze bicikle ili se kreću pešaka. 

Navikavanje dece na pravila saobraćaja od 
mladosti omogućava njihov postepeni razvoj 
u odgovorne učesnike u saobraćaju kasnije u 
životu.
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NEKADA DUGOVI, DANAS ČAK I NESTANDARDNE USLUGE 

VRAĆEN DUG BIVŠE VLASTI OD 136.000.000 DINARA
OMOGUĆENO NORMALNO FUNKCIONISANJE DOMA ZDRAVLJA

Nismo dozvolili kolaps najvažnije ustanove u opštini Kovačica. Uspeli smo da postavimo 
čvrste temelje za normalizaciju poslovanja i trasirali razvojni put Doma zdravlja Kovačica. 

Danas možemo da se pohvalimo obnovljenim zdravstvenim stanicama u skoro svim
mestima opštine, modernom tehnologijom i brojnim uslugama koje čak ni domovi zdravlja 

u velikim gradskim centrima nemaju.

Jedan od najvećih izazova sa kojim smo se suočili bio je enormni dug Doma zdravlja Kovači-
ca koji je pretio da ova zdravstvena ustanova uđe u kolaps. Po dolasku 2016. novo

rukovodstvo zateklo je 120 miliona duga prema dobavljačima i preko 15 miliona duga na ime 
kamata i sudskih troškova, čime ukupan dug dostiže vrtoglavu cifru od preko 136 miliona.  

OBNOVLJEN DOM ZDRAVLJA I SVE ZDRAVSTVENE STANICE

U cilju poboljšanja zdravstvenih usluga
radili smo na obnovi zdravstvenih stanica 
i ambulanti u opštini Kovačica.
Mnogobrojni, obimni građevinski radovi, 
nabavka nove medicinske opreme, kao i 
uvođenje vanstandardnih usluga, samo 
su neke od novina, koje su obeležile 2023.
godinu u Domu zdravlja Kovačica. Pored 
novog, modernog rendgen aparata, 
kovačički dom zdravlja je dobio i sanitet 
za dijalizu i tri nova ultrazvuka.  U rad je pušten i lift koji u velikoj meri pomaže pacijenti-
ma koji su slabo pokretni i koji imaju potrebu za fizikalnom terapijom. Uvedeno je i dosta 
toga i od vanstandardnih usluga: ultrazvuk srca, manje hirurške intervencije, medicina 
rada, neurolog, urolog, endokrinolog, internista, kožni lekar…
Mnoge zdravstvene usluge pacijenti mogu dobiti u kovačičkom domu zdravlja bez potre-
be da odlaze u dalje, čime su pacijenti izuzetno zadovoljni. 

POTPUNO OBNOVLJENA AMBULANTA U IDVORU  

Posle dugog niza godina, renovirana je
ambulanta u Idvoru.
Idvor je dobio novu, ultra – modernu
ambulantu a novina je i stomatolog, a uskoro i
otvaranje apoteke. Kompletno je promenje-
na i sva elektroinstalacija, grejanje, vodovod i 
kanalizacija. Na ovaj način zdravstvena zaštita 
u Idvoru je podignuta na viši nivo što i jeste 
jedan od prioriteta. 
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NEKADA DUGOVI, DANAS ČAK I NESTANDARDNE USLUGE

ULTRAZVUK KAKAV IMAJU NAJVEĆI GRADSKI 
CENTRI 

Dom zdravlja u Kovačici danas raspolaže sa
ultrazvučnim aparatima najnovije generacije koje 
smo uspeli da ubezbedimo putem projekta koji
finansira Evropska unija između Srbije i Rumunije. 
Jedan od aparata nalazi se na ginekologiji Doma 
zdravlja Kovačica, dok je drugi na odeljenju
pedijatrije. Vrednost projekta koji smo uspeli da 
sprovedemo je 420.000 evra, a od toga je 120.000 
evra namenjeno konkretno za aparate za ultrazvuk 
i aparate za biohemijsku analizu koji koristi
laboratorija Kovačica.
Dom zdravlja Kovačica ima opremu koja je u rangu 
one koja se nalazi u bolnicama u većim zdravstvenim 
centrima.

TOKOM GODINU DANA RADA HIRURŠKE AMBULANTE U DOMU ZDRAVLJA U 
KOVAČICI, PREGLEDANO JE OKO 1000 PACIJENATA I URAĐENO 350 INTERVENCIJA 
 

Prošlo je godinu dana, od kako u Domu zdravlja Kovačica radi ambulanta za manje hirurške
intervencije, koja je otvorena uz pomoć lokalne samouprave u Kovačici.Na ovaj način lekari na 
licu mesta mogu obaviti neke manje hirurške intervencije, pa tako pacijenti ne moraju da putuju 
u Pančevo. Za godinu dana, koliko radi ambulanta, pregledali su oko 1000 pacijenata a urađeno 
je oko 350 intervencija i nije došlo ni do jedne komplikacije. U ovoj ambulanti rade manje hirurške 
intervencije, koje mogu da se rade pod lokalnom anestezijom, kao što su masna tkiva, viseće 
promene, papilomi, ali i biopsija dojke, kao novi korak u smislu poboljšanja kvaliteta i nivoa usluga 

ove zdravstvene ustanove.
 
 

ULTRAZVUČNI APARAT  I U PADINI 
 

Zdravstvena stanica u Padini raspolaže sa novim Sigma ultrazvučnim 
aparatom. Ovaj aparat je namenjen prvenstveno za snimanje kukova 

kod pedijatrijskih pacijenata ali i za snimanje abdomena. Vredno je 
napomenuti da je uređaj mobilan tako da se može, prema potrebi, ići i 
na teren. Ultrazvuk koji je u Padini, dostupan je svim građanima naše 

opštine. 
 

VOZNI PARK POTPUNO OBNOVLJEN - NAJBOLJA 
SANITETSKA VOZILA ZA PACIJENTE 
Tokom epidemije kovačički dom zdravlja je dobio 
novo sanitetsko vozilo vredno pet miliona dinara. 
Vozilo kojim sada raspolaže Služba hitne medicinske 
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KOVAČIČKI DOM KULTURE DOBIO
NOVI SJAJ  

Zahvaljujući inicijativi predsednika opštine 
Kovačica Jaroslava Hrubika, Kancelarija za Slo-
vake koji žive u inostranstvu je obezbedila jedan 
deo sredstava za renoviranje Doma kulture 3. 
oktobar u Kovačici, dok je drugi deo novca za 
ove namene izdvojila je opština Kovačica. 
Kompletno je renovirana velika sala, uključu-
jući sanaciju plafona, krečenje kao i zamenu 
sedišta i itisona. Renoviran je i hol u ovoj
kulturnoj ustanovi. Dom kulture u Kovačici je 
zahvaljujući ovoj investiciji dobio i novu
fasadu a popravljen je i drugi deo krova, koji nije 
bio obuhvaćen u prethodnom projektu tako da 
je sa ovim radovima kompletno završena
krovna konstrukcija. Ovo je bila druga faza
radova, dok je u okviru prve faze pored sanacije
jednog dela krova zamenjena i celokupna
stolarija novim PVC prozorima i vratima. Tada 
su sredstva obezbeđena od strane
Ministarstva za kulturu i informisanje
Republike Srbije, Pokrajinskog sekretarijata i 
opštine Kovačica.

DOM KULTURE MIHAL BABINKA U PADINI 
- ULOŽENO PREKO 100.000.000 DINARA

 
Potpuna rekonstrukcija Doma kulture „Mihal 
Babinka“ u Padini je jedan od najvećih
infrastrukturnih projekata koji realizujemo.

RADIMO ZAJEDNO - OPŠTINA, KANCELARIJA 
ZA SLOVAKE U DIJASPORI I MINISTARSTVO 

KULTURE SRBIJE

U toku su radovi u vrednosti od 34 miliona di-
nara, i to za malterisanje zidova, radove na pla-
fonu, gletovanje, krečenje i opremanje, dok je 
putem projekta od Kancelarije za Slovake u di-
jaspori obezbeđeno dodatnih 300.000 evra. 
Važnost ovog projekta prepoznalo je i Mini-
starstvo kulture koje obezbeđuje još deset 
miliona dinara. Obezbedili smo  25.000.000 za 
sanaciju krova posle razornog požara kako bi 
radovi uopšte bili mogući.
Sa prvih 100.000 evra urađena je vodovodna i 
kanalizaciona mreža, kao i aluminijumska i PVC 
stolarija. 
Druga tranša od 100.000 evra usmerena je u 
izgradnju nove bine i gledališta u formi amfite-
atra. 
U okviru treće faze projektnog finansiranja, 
sredstva u iznosu od 100.000 evra usmerena 
su na elektroinstalacije. Ni ovoga puta nije 
izostalo učešće opštine Kovačica u pomenutim 
projektima finansirali smo dodatne troškove 
koji su nastali usled promena cena na tržištu, 
ali i sav porez na dodatu vrednost na uložena 
sredstva. 
Dom kulture Mihal Babinka u Padini jedan je 
od najvećih u Vojvodini, a nakon završetka 
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ZAVRŠILI SMO SPORTSKU HALU U 
CREPAJI 

Sportska hala u Crepaji je po svojoj nameni 
multifunkcionalna hala sa prostorom za 
republička takmičenja, školske i rekreativne 
aktivnosti učenika, sportskih udruženja, 
ali i za ostala udruženja građana i sportske 
rekreativce. 
Zamenila je dotrajalu i nefunkcionalu halu, te 
su uslovi za razvoj sporta podignuti na najviši 
mogući nivo.
Multifunkcionalni  objekat u svom sastavu ima 
teren dimenzija 40m x 20m i tribine koje se 
sastoje iz tri dela i imaju 255 sedećih mesta. 
Poseduje svlačionice za domaćine i goste, sudi-
jske svlačionice, prostrani hol i biletarnicu. Na 
spratu se nalazi deo aneksa koji se sastoji se od 
prostora za aerobik i teretanu. 
Unutrašnjost objekta je urađerena po najvišim 
standardima - sami zidovi su mašinski
malterisani a zidovi u sportskom delu obloženi 
su akustičnom oblogom što predstavlja samo 
po sebi užitak za gledaoce u sportskoj hali.

 

NAJMODERNIJA TEHNOLOGIJA GREJANJA I 
NAJMODERNIJE OSVETLJENJE

Poseduje energanu sa 12 toplotnih pumpi po 
sistemu vazduh voda, moderne sisteme

ventilacije kao i pumpe koje imaju vezu sa 
podnim i zidnim grejanjem. Sportska sala je 
obasjana posebnim led sijalicama od 400w što 
daje jasnu sliku prilikom praćenja takmičenja. 

 

Sportska hala: 
BRUTO POVRŠINA objekta je 2164m2
- prizemlje 1620 m2 a spratni deo 544m2.
Teren dimenzija 40m x 20m 
Tribine 255 sedećih mesta
Muške i ženske svlačionice, toaleti i kupatila
Kancelaije za sudije
Sala za šahovska takmičenja
Prostor za teretanu
Prostor za aerobik

 
Nekada se igralo na ovakvom parketu. Danas u skladu sa najvišim standardima.
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U prethodnom mandatu smo uradili
put ka Tamišu

Sada imamo najmodernije igralište i 
teretanu na otvorenom 

Rezultat projekta prekogranične saradnje Srbi-
je i Rumunije je zavidno opremljeno igralište i 
potpuno novi doživljaj obale na Tamišu u Uzdi-
nu, sa stazom koja do Tamiša vodi od dalekih 
Karpata. 

Zahvaljujući projektu Banatski zeleni koridor 
– Povezivanje ljudi sa prirodom i kulturom, 
izletište na Tamišu u Uzdinu je modernizo-
vano. U okviru projekta standardizovane su 
usluge koje su vezane za smeštajne kapacitete 
turista koji putuju biciklama, a napravljena je i 
biciklistička ruta koja povezuje planinski deo 
Banata sa ravničarskim delom kod nas, preko 
Vršačkih planina, Deliblatske peščare i opštine 
Kovačica.
Na ovom mestu napravljeno je dečje igralište i 
teretana na otvorenom. 

Osvetljeno je uličnom rasvetom koja se napa-
ja na solarnu energiju. Noću ovaj deo sija kao 
stradion. Imamo i 20 klupa. Razmišljali smo i o 
ekologiji i imamo 25 kanti za otpatke. Prostor 
se redovno čisti i održava.
Ovakvi projekti dobra su šansa za razvoj
turizma u malim opštinama. 

Izletište u Uzdinu je veoma posećeno od strane 
porodica sa decom, a u planu je i proširenje 
izletišta sa novim atrakcijama.

Pored ovog projekta, dodatno je obeležena i 
pešačka staza kroz uzdinsku šumu u dužini od 
4 kilometara.

Opremanje izletišta na Tamišu u Uzdinu
finansirano je sredstvima od strane EU kroz 
program INTERREG IPA Rumunija-Srbija u
okviru projekta Banatski zeleni koridor –
povezivanje ljudi sa prirodom i kulturom, Pokra-
jinske vlade i opštine Kovačica.

 
 

Nekada zapušteno, danas najmodernije
dečje igralište sa teretanom na otvorenom. 

Uspeli smo da vratimo
izletnike na Tamiš kao nekada. 

Danas oni stvaraju nove uspomene na starom 
mestu!

PODSETIMO:
U prethodnom mandatu uradili smo asfal-
tiranje puta ka Tamišu u dužini više od tri ki-
lometra. Dugo godina je obećavano, a bivša 
vlast je tvrdila da je nemoguće uraditi ovaj 
put. Uložili smo preko 70 miliona u investiciju 
izgradnje puta. I na ovom primeru smo poka-
zali da ništa nije nemoguće!
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PUPIN JE SVET UPOZNAO SA IDVOROM
DANAS IDVOR DOSTOJNO NEGUJE NJEGOVU 
ZAOSTAVŠTINU 
 
Projekat rekonstrukcije stare Pupinove škole 
u Idvoru je jedan od najbolje ocenjenih, sa 92 
do mogućih 100 poena, od strane Ministarstva 
kulture. 
Do sada je urađena kompletna rekonstrukcija 
krova, restauracija fasade, kompletni limarijski 
radovi, spoljašnja stolarija i deo šalona.
Planirano je da sa novih 20 miliona dinara budu 
urađene staze oko škole i preostali šaloni, 
hidrotehničke instalacije, odnosno, vodovod i 
kanalizacija, telekomunikaciona mreže,
električna mreža, protivpožarna zaštita,
obijanje kompletne površine maltera sa
unutrašnjih zidova i plafona objekta i
demontaža podova.
 

Do sada je uloženo:  
 
– 2018. godine 1.900.000,00 dinara;
– 2021. godine 6.500.000,00 dinara;
– 2022. godine 7.800.000,00 dinara;
– 2023. godine 6.000.000,00 dinara i
– 2024. godine 20.000.000,00 dinara. 
 
Ukupno, za sada 42.200.000,00 dinara. 
 
Podsetimo, u januaru 2024. godine je Memori-
jalni kompleks Mihajlo Pupin u Idvoru posetila 
tadašnja premijerka Vlade Republike Srbije, 
Ana Brnabić, i izjavila da je Narodni dom,

zadužbina Pupina i da je on nju
poklonio svojoj zemlji, te da ona treba da 
bude neka vrsta naučnog centra odakle bi se 
dalje širilo znanje. 

Ubrzo nakon toga, Idvor je posetila i
ministarka nauke i tehnološkog razvoja,
Jelena Begović.
Ministarka je rekla da je Ministarstvo ponudi-
lo svu pomoć i podršku koja je potrebna za 
istraživanje Pupinovog dela i njegovog uticaja 
na nauku i njen razvoj, kako u našoj zemlji tako 
i šire.

Posete premijerke Vlade i poseta mini-
starke za nauku i tehnološki razvoj su 

nedvosmislena podrška opštini Kovačica 
da Idvor postane centar za obrazovanje i 

inovacije. Negovanje sećanja na delo
jednog od najvećih naučnika sveta je 

državni projekat od najvećeg interesa za 
očuvanje nacionalnog identiteta. 
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KORONA – USPEŠNO POLOŽEN ISPIT 
Pokrenuli smo Kontakt centar za vakcinaciju  
Za sve nas epidemija korona virusa bila je veliki izazov i nepoznanica. Nismo odustali ni tada 
kada je trebalo preduzimati teške odluke i mere.Naši zdravstveni radnici imali su punu zaštitu, 
ispunili su sva očekivanja, a kovid ambulanta pri DZ Kovačica je imala dvadesetčetvoročasovno 
dežurstvo i doprinela sprečavanju širenja epidemije.  Po broju urađenih testova kovačička opšti-
na, kao mala opština, bila je među vodećima. Tokom epidemije smo u saradnji sa Domom
zdravlja Kovačica pokrenuli rad Kontakt centra kako bi građanima učinila dostupnijim sve
informacije vezane za vakcinaciju bez zakazivanja.   

ZA GRAĐANE OBEZBEĐENE SVE VAKCINE  
Vakcinalni punktovi bili su dostupni u Domu zdravlja u 
Kovačici svaki dan za sve građane. U borvi protiv Covi-
da 19 Dom zdravlja Kovačica obezbedio je sve vrste 
vakcina. Vakcinacija je jedini način da se borba sa viru-
som Covid 19 okonča. Na taj korak odlučili su se mnogi 
građani, a među njima i predsednik opštine Kovačica, 
Jaroslav Hrubik. “Hteo sam sopstvenim primerom da 
ohrabrim građane da se vakcinišu, jer je imunizacija 
jedini način da okončamo borbu sa virusom kovid 19 
kao pobedinici”, istakao je tada predsednik opštine 
Kovačica.  

Niko u opštini Kovačica nije ostao bez hrane i lekova 
Uveli smo obroke solidarnosti za osobe starije od 65 godina i socijalno ugrožene kojima su topli 
obroci svakodnevno isporučivani na kućnu adresu. Volonteri su svakodnevno raznosili tople 
obroke socijalno ugroženima i starijim osobama koji zbog propisanih mera nisu mogli da izlaze 
iz svojih domova.
Dnevno se isporučivalo preko 300 obroka solidarnosti. U svakom naseljenom mestu opštine 
Kovačica otvoren je pozivni centar, a volonteri su pored isporuke obroka nabavljali najstarijim 
meštanima lekove i hranu iz prodavnice. 

Podelili smo 8000 paketa najstarijima 
Obezbedili smo i 8000 paketa sa prehrambenim 
proizvodima i kućnom hemijom. Oni su dostavljeni 
prvenstveno penzionerima čija penzija ne prelazi 
30.000 dinara, ali i materijalno ugroženim licima 
koja se vode na evidenciji Centra za socijalni rad 
Kovačica.
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PROTIV KOVIDA REDOVNOM DEZINFEKCIJOM  
 
U svim naseljenim mestima opštine Kovačica spro-
vedena je i dezinfekcija javnih površina na kojima je 
najviše prolaznika i koje se najčešće koriste.
Zaposleni u komunalcima su dezinfikovali
stajališta, prostore ispred apoteka, prodavnica, 
javne površine i staze. Sve površine su prskane 
natrijum hipohloritom za koji je dokazano da ubija 
sve vrste virusa i bakterija, a cilj je bio da se očuva 
zdravlje naših meštana i spreči širenje virusa KOVID 19. Pored radnika iz komunalnih preduzeća, 
u akciji su učestvovali i članovi dobrovoljnih vatrogasnih društava.  
 

BRINULI SMO I O MENTALNOM ZDRAVLJU
I SVIM POTREBAMA GRAĐANA 
 
Svi građani su imali mogućnost da razgovaraju i sa tadašnjim 
predsednikom opštine Kovačica, Milanom Garaševićem. Iako 
nismo mogli da budemo na terenu sa našim građanima kako to 
inače činimo, otvorili smo liniju putem koje su građani mogli da 
razgovaraju sa predsednikom i podele svoje mišljenje, stavove i 
sugestije, kao i da potraže i dobiju neophodnu pomoć.   
 

Centar za psihološku pomoć koristili i naši sugrađani, ali i mnogi iz Beograda 
 
Opština Kovačica i Centar za socijalni rad Kovačica su tokom pandemije oformili i Centar za psi-
hološku pomoć u vanrednim uslovima, odnosno, u uslovima kada se javljaju strah, anksioznost 
i psihološka napetost izazvana širenjem pandemije virusa Covid 19. Sačuvati mentalno zdravlje 
i biti sabran tokom pandemije korona virusa i svega što je usledilo kao posledica širenja zaraze 
važno je bilo skoro jednako kao i pridržavati se uputa i saveta Svetske zdravstvene organizacije 
i lokalnih nadležnih institucija. Centar za psihološku pomoć okupio je sedam psihologa koji su 
svakog dana bili na linijama Centra i pružali građanima psihološku pomoć.
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BUDUĆNOST SU DECA – NA NJIMA SVET OSTAJE  
 
ZA NOVOROĐENČE 20.000 DINARA, ZA TROJKE 240.000
 
U okviru pronatalitatnih mera, u okviru dečje socijalne podrške i zaštite porodicama sa decom 
obezbeđujemo sredstva u budžetu za isplatu jednokratne novčane pomoći za svako novorođe-
no dete. Naknada iznosi 20 000 dinara, bez obzira koje je dete po redu u porodici. Takođe, želi-
mo da doprinesemo poboljšanju materijalnog položaja porodica sa više dece, tako da za
rođenje dvojki obezbeđujemo 90 000 dinara, plus 20 000 dinara na svako dete. Za rođenje
trojki, dajemo 140 000 dinara, kao i dodatnih 100 000 dinara za opremu za najmlađe članove 
porodice.
  
SKRATILI SMO LISTE ČEKANJA! NOVA ODELJENJA U NAŠIM VRTIĆIMA  

Zbog velikog broja dece koji je bio na listi čekanja 
na upis u Predškolsku ustanovu Kolibri u radnoj
jedinici u Crepaji, opština Kovačica je izdvojila
preko 350.000 dinara za opremanje slobodne 
učionice u Osnovnoj školi Sava Žebeljan u
Crepaji. U okviru predviđenih aktivnosti, urađene 
su električne instalacije, okrečeno je, postavljen 
nov laminat u obe prostorije, gde su deca boravila 
i gde će boraviti, obezbeđen je nov nameštaj i sav 

potreban didaktički materijal. Na ovaj način su prošireni kapaciteti i sada više nema liste čekanja 
u Crepaji. Osim u Crepaji nova odeljenja otvorena su i u vrtićima u Kovačici i Uzdinu, i to jedna 
jaslena grupa i jedna mešovita. 
 
ZA SVAKOG PRVAKA BESPLATAN RANAC!   
Svake godine 1. septembra svim đacima prvacima uručujemo 
rančeve i mnoge druge poklone. Na ovaj način želimo da svim 
prvacima poželimo srećan polazak u školu, a roditeljima da olakša-
mo pripremu za novu školsku godinu. Svake godine se tako podeli 
preko 200 rančeva!

Pokrenuli smo manifestaciju  Jelka prijateljstva

Jelka prijateljstva krasi tokom božićnih i novogodišnjih praznika 
centralni trg u Kovačici. Svake godine je kite prvaci iz svih
naseljenih mesta opštine, a za taj ozbiljan posao spremaju se
nedeljama, praveći ukrase na kojima je poneki otisak dečijeg dlana i ime. Postolje jelke uvek je 
prekriveno krasnopisom ispisanim imenima svih naselja i čestitkama na pet jezika. Na ovaj način 
podstičemo negovanje kreativnosti, prijateljastva, razumevanja kod dece još od samog polaska 
u školu. 
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ZA SVAKO DETE PAKETIĆ! 

Ponosni smo što je “Novogodišnja čarolija” postala 
tradicionalna manifestacija koja svake godine na

jednom mestu okupi mališane iz cele opštine.
 U okviru manifestacije deca do 4. razreda dobijaju 

novogodišnje paketiće. 
Uvek se pobirnemo i za sve one koji nemaju način da 

tog dana dođu do Kovačice i za njih organizujemo 
besplatan prevoz.

USPEH NAGRAĐUJEMO! TABLETI ZA NAJBOLJE UČENIKE IZ OPŠTINE KOVAČICA 
 

Nagrađujemo najbolje i najuspešnije učenike 
svih osnovnih škola i gimnazije sa teritorije
opštine Kovačica. Nagrade dobijaju đaci
generacije, nosioci Vukovih diploma, kao i
učenici koji su osvojili prvo, drugo ili treće
mesto na republičkim takmičenjima. Ovo je 
ujedno prilika da se sretnemo sa učenicima i 
lično im čestitamo na velikom trudu i radu.  

ZA SVAKO DETE KOJE PUTUJE DAJEMO 4000 DINARA, DRUGO PUTUJE BESPLATNO!  

Obezbeđujemo sredstva za sufinansiranje troškova učeničkog prevoza. Svi učenici koji putuju 
u školu ka Pančevu, Zrenjaninu, Beogradu i Kovačici imaju pravo na regresiranje troškova pod 
uslovom da redovno pohađaju školu, svakodnevno putuju i žive na teritoriji opštine Kovači-
ca. Svaki učenik koji putuje ima pravo na 4000 dinara nominalno za troškove prevoza, a svaki 
sledeći učenik koji putuje iz porodice dobija besplatan prevoz.

NE ZABORAVLJAMO NAŠE GIMNAZIJALCE 

Opština Kovačica na početku nove školske godine obezbeđuje simbolične poklone za učenike 
prvog razreda Gimnazije Mihajlo Pupin u Kovačici, time želimo da pokažemo gimnazijalcima da 
brinemo i o njima i da im poželimo srećan početak školovanja.

DA NAS BUDE VIŠE - PODRŠKA NE IZOSTAJE
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Obezbedili smo sve uslove da snaga vetra ojača lokalni budžet

NOVA SNAGA VETRA U KOVAČICI - POTPISAN UGOVOR ZA NOVI VETROPARK
„PUPIN“ INVESTICIJA VREDNA SKORO 100 MILIONA EVRA – NA IZGRADNJI
POTREBNO DO 200 RADNIKA
 

Za vreme vlasti Srpske napredne stranke za-
vršen je dugogodišnji projekat Vetropark 
Kovačica, a gradi se još jedan! 
Novi vetropark „Pupin“ gradi se na teritoriji
opštine Kovačica, a vrednost ove investicije
približno je 100 miliona evra. Planirano je da se 
vetropark sastoji od 16 vetroturbina ukupne 
snage 94,4 megavata, kojim može da snabdeva 
približno 40.000 domaćinstava. 

Lokacija na kojoj je planirana izgradnja vetroparka „Pupin“ nalazi se u jugozapadnom Banatu na 
teritoriji opštine Kovačica, između naseljenih mesta Kovačica, Padina i Debeljača. 
Projekat finansira Evropska banka za obnovu i razvoj (EBRD). 
Neposredno pre početka gradnje privredno društvo koje je nosilac projekta vetroparka „Pupin“ 
je u zgradi Skupštine opštine Kovačica održalo javnu prezentaciju.
Građani opštine Kovačica su tako bili u prilici da se upoznaju sa planiranom dinamikom
izvođenja radova i planiranim rokovima završetka pojedinih radova, planiranom transportnom 
rutom dopremanja opreme, načinom obaveštavanja lokalne zajednice o svim značajnijim
aspektima izgradnje kao i o postupku za podnošenje eventualnih žalbi i pritužbi građana.  
Planirani broj radnika variraće u zavisnosti od faze izgradnje između 50 i 200 angažovanih
radnika različitih profila, a nakon puštanja u rad biće angažovano više od deset stalno
zaposlenih radnika.

Tokom izgradnje prvog vetroparka nasuto 40 km atarskih puteva

U okviru izgradnje vetroparka, nasuta je mreža od više 40 km atarskih puteva
prema modernoj tehnologiji cementne stabilizacije. Celokupna mreža atarskih puteva je u nivou 
sa njivama i od velike koristi je domaćim poljoprivrednicima koji imaju bolje prilaze svojim
parcelama. 

Vetar pokreće i lokalni budžet

Prihod od poreza od pravnih lica tokom prve  godine iznosio je 34 miliona, a
sa dolaskom vetroparka prihod je uvećan u prvoj godini na 50 miliona dinara. 
Ovo nam je omogućilo da sa većom sigurnošću ulazimo u velike projekte. 

VETAR OJAČAO LOKALNI BUDŽET
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ZA SVE POSLOVE GRAĐANA OBEZBEĐEN NOTARZA SVE POSLOVE GRAĐANA OBEZBEĐEN NOTAR  
  Nakon što je prethodna javna beležnica početkom 2019. otišla u penziju, na Nakon što je prethodna javna beležnica početkom 2019. otišla u penziju, na 

teritoriji opštine Kovačica nije bilo notara. Opština Kovačica je insistirala da se teritoriji opštine Kovačica nije bilo notara. Opština Kovačica je insistirala da se 
raspiše konkurs za notara za opštinu Kovačica i time  je brzo obezbeđen notar za raspiše konkurs za notara za opštinu Kovačica i time  je brzo obezbeđen notar za 
sve poslove građana koji su u nadležnosti javnog beležnika. Upornost je urodila sve poslove građana koji su u nadležnosti javnog beležnika. Upornost je urodila 

plodom!plodom!

ZNAČAJNA POMOĆ ZA POLJOPRIVREDNIKE ZNAČAJNA POMOĆ ZA POLJOPRIVREDNIKE 
Pomogli smo da budu sprovedene akcije ravnanja atarskih puteva. Akciju jePomogli smo da budu sprovedene akcije ravnanja atarskih puteva. Akciju je

finanfinansijski podržala opština Kovačica, a one su sprovedene u Kovačici, Padini, sijski podržala opština Kovačica, a one su sprovedene u Kovačici, Padini, 
Samošu, Crepaji, Uzdinu i Idvoru. U Padini su poljoprivrednici zahvaljujućiSamošu, Crepaji, Uzdinu i Idvoru. U Padini su poljoprivrednici zahvaljujući

Opštini Kovačica uspeli da kupe tzv. greder. Ova mašina kako kažu će im pomoć da Opštini Kovačica uspeli da kupe tzv. greder. Ova mašina kako kažu će im pomoć da 
ti glavni atarski putevi koje svi koriste budu tokom cele godine ravni, što će biti od ti glavni atarski putevi koje svi koriste budu tokom cele godine ravni, što će biti od 

izuzetne pomoći tokom jeka sezone. izuzetne pomoći tokom jeka sezone. 

MOBILNA KANCELARIJA – DA ZAJEDNO REŠIMO! MOBILNA KANCELARIJA – DA ZAJEDNO REŠIMO! 
  Da smo uvek na usluzi svojim građanima svedoči i uspešna usluga Mobilna Da smo uvek na usluzi svojim građanima svedoči i uspešna usluga Mobilna 

kancelarija. Obilazili smo sva mesta u opštini i razgovarali sa građanima sve dok kancelarija. Obilazili smo sva mesta u opštini i razgovarali sa građanima sve dok 
su građani izražavali potrebu za ovom uslugom. Uloga kancelarije bila je da svim su građani izražavali potrebu za ovom uslugom. Uloga kancelarije bila je da svim 
građanima opštine bude jednako dostupna, a da se kroz razgovore sa građanima građanima opštine bude jednako dostupna, a da se kroz razgovore sa građanima 

strateški planiraju aktivnosti i da se problemi rešavaju još brže i efikasnije – Da strateški planiraju aktivnosti i da se problemi rešavaju još brže i efikasnije – Da 
zajedno rešimo! zajedno rešimo! 

REDOVNE AKCIJE PROTIV KOMARACA I AMBROZIJE REDOVNE AKCIJE PROTIV KOMARACA I AMBROZIJE   Na teritoriji opštine Kovačica redovno se sprovodi akcija suzbijanje korovaNa teritoriji opštine Kovačica redovno se sprovodi akcija suzbijanje korova
amambrozije na svim javnim površinama. Nekoliko puta godišnje se sprovodi i akcija brozije na svim javnim površinama. Nekoliko puta godišnje se sprovodi i akcija 

prskanja komaraca sa zemlje i iz vazduha.prskanja komaraca sa zemlje i iz vazduha.

REŠAVAMO PROBLEM PASA LUTALICAREŠAVAMO PROBLEM PASA LUTALICA
U saradnji sa organizacijama za zaštitu životinja uspeli smo da rešimo problem U saradnji sa organizacijama za zaštitu životinja uspeli smo da rešimo problem 

pasa lutalica na našim ulicama. Pored ovoga, planiramo da pokrenemo ipasa lutalica na našim ulicama. Pored ovoga, planiramo da pokrenemo i
kampanje o odgovornom vlasništvu, kako bi se rešio uzrok problema pasakampanje o odgovornom vlasništvu, kako bi se rešio uzrok problema pasa

lutalica na human način.lutalica na human način.
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URADILI SMO U PRETHODNOM MANDATU:

Kovačica danas i pre deset godina ne može se porediti. Opšti-
na koja je bila bez mogućnosti za razvoj industrije, bez radnih 
zona, sa velikim dugovima, ojađena i devastiranog budžeta, 
predstavljala je i veliki izazov i veliku obavezu, kaže Jaroslav 
Hrubik predsednik opštine Kovačica.
„Godina promene i preokreta bila je 2016. Članovi Srpske na-
predne stranke preuzeli su teške i velike zadatke. Od tada, 
realizovano je više kapitalnih projekata u opštini Kovačica, čija 
se vrednost meri milijardama“, kaže Hrubik.

Predsednik opštine Kovačica ističe fabriku vode, rešen problem javne rasvete, rešen problem 
funkcionisanja Doma zdravlja, vraćeno je 136.000.000 duga.
Morali smo da platimo čak i Junirisku pravosnažnu presudu u visini od 70 miliona dinara na 
ime izgubljene dobiti kada je bivša vlast glasala za ukidanje radne zone. 

Investitori sada imaju gde da dođu - RADNA ZONA JE KOMPLETNO OPREMLjENA

„Prethodna vlast, ukinuvši radne zone, ugasila je mogućnost da bilo koji investitor dođe u Opštinu 
Kovačica. Zato je bilo neophodno predvideti 
prostor za nove. To je i urađeno, uz pomoć 
Uprave za kapitalna ulaganja. Izdvojeno je 
81.5 miliona dinara. Opremljena je radna 
zona u Crepaji. Zainteresovanih investitora 
ima, a Opština Kovačica je obezbedila sve 
moguće uslove za buduća postrojenja, koja 
donose nova radna mesta“, kaže Hrubik.

Rešen problem pijaće vode u Kovačici - uskoro nova fabrika vode u Idvoru
„U ove svrhe izdvojeno je 71.2 miliona dinara, od 
čega je Uprava za kapitalna ulaganja opredelila blizu 
42 miliona dinara. Tada novo rukovodstvo lokalne 
samouprave prepoznalo je važnost rešavanja ovog 
problema, te je bio imperativ uložiti u fabriku vode, 
koja je svojim kvalitetom na zavidnom nivou za Vojvo-
dinu i Banat“, kaže Hrubik.Nastavljamo dalje i plani-
ramo izgradnju još jedne i to u Idvoru, kako je najavio 
predsednik SO Kovačica, Milan Garašević. U Idvoru 

smo imali problem sa vodosnabdevanjem. Problem smo rešili na najbrži mogući način sanaci-
jom bunara, ali tu nećemo stati. Idvor će dobiti i svoju fabriku vode. Istakao bih da smo u ovom 
mestu uradili i kapelu, prvo je kompletno opremili, a danas postavljamo novu fasadu.

URADILI SMO
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URADILI SMO U PRETHODNOM MANDATU:

NOVA LED RASVETA BEZ ULOŽENOG DINARA!
„Projekat javno – privatnog partnerstva za javnu rasvetu relizovali smo 2018. godine. Vrednost 
projekta je blizu 212 miliona dinara, a projekat je od velike važnosti za sve građane Opštine Kovači-
ca, jer se ugovorom garantuje da u svakom trenutku mora da bude ispravno 98 odsto javne rasve-
te. Tokom 13 godina, na koliko ugovor važi, procenjeno je da će Opština uštedeti 30 miliona dina-
ra“, navodi predsednik opštine Kovačica Jaroslav Hrubik.

Rekonstruisana vodovodna mreža još iz Titovog vremena

U opštini Kovačica rekonstruisana je vodovodna mreža, ne u jednom, već u četiri velika
mesta ove opštine, i to u Kovačici, Crepaji, Uzdinu i Debeljači. Kako navode nadležni, vodovodna 
mreža bila je stara preko 50 godina.
„Zamenjene su stare i dotrajale cevi. Sada je snabdevanje vodom efikasnije, jer se upravo zamenom 
filtera na čvorištima omogućuje da se prilikom kvara ne isključuje čitavo mesto, već samo deo gde 
je kvar nastao. Ukupna vrednost investicije je 232.9 miliona dinara, a čitav posao rađen je u faza-
ma. Projekti su sufinansirani do strane Pokrajinskog sekretarijata za poljoprivredu, vodoprivredu i 
šumarstvo“, kaže Hrubik.

URADILI SMO

ZAMENJENI VENTILI
STARI PREKO 40 GODINA 



INFORMATOR SRPSKE NAPREDNE STRANKE
OPŠTINSKI ODBOR KOVAČICA

25

URADILI SMO U PRETHODNOM MANDATU:

Tri trga, tri mesta za manifestacije, koncerte, bazare…

„Ukupna vrednost projekta je 62.3 miliona dinara. Za uređenje i popločavanje centra Uzdina, ulože-
no je oko 5 miliona. Ovo mesto sa pretežno rumunskom nacionalnom zajednicom, dobilo je novi 
izgled i uređenje kakvo mu i priliči. Benefit od uređenog centralnog trga imaju svi meštani Uzdi-
na. U ovom mestu bilo je neophodno uraditi i rekonstrukciju javne rasvete, što je i završeno, a za 
čitav posao izdvojeno je 1.3 miliona dinara. U Crepaji je, takođe, uređen centralni trg. Uloženo je 
24 miliona dinara, a pored toga završena je rekonstrukcija javne rasvete u vrednosti od 8 miliona. 
Uređenjem i popločavanjem centra Kovačice, Kovačica kao centralno mesto opštine, dobila je 
velelpni trg na kojem se odvijaju brojne manifestacije tokom čitave godine“, kaže Hrubik.

Zanimljiva je činjenica da opština Kovačica ima 
preko 100 manifestacija godišnje, što znači da se u 
našoj opštini svaka tri dana održava neki događaj! 

I kovačički trg opravdao je svoje postojanje, a u 
njega je uloženo preko 24 miliona dinara.

Inkluzivno društvo – bolji život za osobe
sa invaliditetom
„Uslugom Dnevnog boravka za mlade i osobe sa
invaliditetom omogućena je bolja usluga socijalne zaštite za lica sa posebnim potrebama. Opština 
Kovačica preuzela je kompletno finnsiranje usluge u 100 odsto iznosu, blizu 6 miliona dinara.
Lokalna samouprava prepoznala je značaj i benefit krajnjih korisnika, mladih ljudi sa invaliditetom. 
Upravo iz tog razloga opština je obezbedila sva neophodna finansijska sredstva za rad Boravka, 
u pogledu kadrova, poslovno tehničkog i organizacionog kapaciteta. Objekat za Dnevni boravak 
rekonstruisan je za 4.8 miliona dinara“, kaže Hrubik.

URADILI SMO
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UVEK SMO BRINULI O BEZBEDNOSTI NAŠIH PARKOVA I SADRŽAJIMA
NAMENJENIM DECI - ODRŽAVAMO STARE I GRADIMO NOVE PARKOVE

URADILI SMO
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URADILI SMO

PREKO 500 AKCIJA
SPROVELI SMO ZA 4 GODINE 
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URADILI SMO

SPREMNI ZA LAVOVSKU BORBU! 


